



Date: 24/09/2020.

التاريخ : 2020/09/24
المرجع: CEO 84- 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

سعادة / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Board meeting No 4-2020 of Dubai Islamic Insurance & Reinsurance Co – AMAN

الموضوع: إجتماع رقم 4-2020 لمجلس إدارة شركة دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين – أمان

Reference to the above subject, kindly note that the Board of Directors of AMAN shall convene on Tuesday 29/09/2020 at 12:00 noon (attended remotely) to discuss the following :

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه يرجى أخذ العلم بأنه سيتم بإذن الله إنعقاد اجتماع لمجلس إدارة الشركة يوم الثلاثاء 2020/09/29 في تمام الساعة 12:00 ظهراً عن بُعد ، حيث سيتم مناقشة المواضيع التالية:

- Resignation of the Board Member Mr. Mubarak Matar AL Shamsi and the possibility of appointing a new member to replace him.
- Re-constitution of the board of directors , electing Chairman and Vice Chairman in addition to formation of the board committees.

- مناقشة إستقالة عضو مجلس الإدارة السيد / مبارك مطر الشامسي وإمكانية تعيين بديل عنه.
- إعادة تشكيل مجلس الادارة وانتخاب رئيس المجلس ونائبه وتشكيل اللجان

Best Regards,

والله ولي التوفيق،

Jihad Faitrouni
الرئيس التنفيذي
CEO

CC:

نسخة إلى:

Emirates Securities and Commodities Authority,
Abu Dhabi, UAE

هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة